

SAFETY INFLATION CAGE FOR INDUSTRIAL WHEELS

CAGE DE SECURITE GONFLAGE PNEUS PL



- Safety inflation cages for tyres are essential equipment to protect the operator during high pressure wheel inflation. All cages are designed with a high-strength tubular structure and mesh to protect against any fragments.
- Our safety cages can be used to inflate wheels of trucks, buses, commercial vehicles, campers and off-road vehicles.
- Les cages de sécurité de gonflage pour les pneus sont des dispositifs de protection fondamentaux pour les utilisateurs pendant le gonflage des pneus à des pressions élevées. Toutes les cages sont conçues avec une structure tubulaire haute résistance et un grillage pour protéger de la projection d'éventuels fragments.
- Nos cages de sécurité peuvent s'utiliser pour gonfler des pneus de camions, autobus, utilitaires, camping-cars et 4 x 4.

DATASHEET • DONNEES TECHNIQUES



Spindle tightening inward • Serrage mandrin: 14" - 46"



Maximum tire width • Largeur maxi roue: 600 mm



Maximum tire diameter • Diamètre maxi roue: 1200 mm



Weight • Poids: 175 kg



External dimensions • Dimensions extérieur (H x D x L):
1375 x 1400 x 700 mm

Internal dimensions • Dimensions intérieur (H x D x L):
1300 x 1350 x 640 mm

CODE

7040

DESCRIPTION

- Inflation cage for truck tires
- Cage de gonflage roues PL

SAFETY INFLATION CAGE FOR INDUSTRIAL WHEELS

CAGE DE SECURITE GONFLAGE PNEUS PL



- Safety inflation cages for tyres are essential equipment to protect the operator during high pressure wheel inflation. All cages are designed with a high-strength tubular structure and mesh to protect against any fragments.
- Our safety cages can be used to inflate wheels of trucks, buses, commercial vehicles, campers and off-road vehicles.
- Les cages de sécurité de gonflage pour les pneus sont des dispositifs de protection fondamentaux pour les utilisateurs pendant le gonflage des pneus à des pressions élevées. Toutes les cages sont conçues avec une structure tubulaire haute résistance et un grillage pour protéger de la projection d'éventuels fragments.
- Nos cages de sécurité peuvent s'utiliser pour gonfler des pneus de camions, autobus, utilitaires, camping-cars et 4 x 4.

DATASHEET • DONNEES TECHNIQUES



Spindle tightening inward • Serrage mandrin: 14" - 46"



Maximum tire width • Largeur maxi roue: 700 mm



Maximum tire diameter • Diamètre maxi roue: 1500 mm



Weight • Poids: 171 kg



External dimensions • Dimensions extérieur (H x D x L):
1580 x 1600 x 800 mm

Internal dimensions • Dimensions intérieur (H x D x L):
1500 x 1500 x 700 mm

CODE

7045

DESCRIPTION

- Inflation cage for truck tires with electronic inflator
- Cage de gonflage pour roues PL avec dispositif de gonflage électronique